



WHAT IS
GOD
SAYING?

上帝到底要说什么？

路城華人基督教會

Louisville Chinese Christian Church

4/19 Sunday 9:45am Online Service

<https://www.louisvilleccc.org>

Join Zoom Meeting

Meeting ID: 7750453072

Passcode: lccc

你在哪裡？

Where are you?



十字架的大能
断开一切罪恶的锁链！

The mighty power of
the Cross broke down
the chain of sin!

启示录 22:12~14

12 “看哪，我必快来！赏罚在我，要照各人所行的报应他。

13 我是阿拉法，我是俄梅戛；我是首先的，我是末后的；我是初，我是终。

14 那些洗净自己衣服的有福了！
可得权柄能到生命树那里，也能
从门进城。

Revelation 22:12~14

12 "Look, I am coming soon! My reward is with me, and I will give to each person according to what they have done.

13 I am the Alpha and the Omega, the First and the Last, the Beginning and the End.

14 "Blessed are those who wash their robes, that they may have the right to the tree of life and may go through the gates into the city.

神为什么要颁布律法给人？

Why did God promulgate the
law to the people?

出埃及 Exodus 20:3

除了我以外，你不可有别的神。

You shall have no other gods
before me.

出埃及 Exodus 20:17

不可贪恋人的房屋，也不可贪恋人的妻子、仆婢、牛驴并他一切所有的。

You shall not covet your neighbor's house. You shall not covet your neighbor's wife, or his male or female servant, his ox or donkey, or anything that belongs to your neighbor.

士师记 Judges 21:25

那时以色列中没有王，各人任意而行。

In those days Israel had no king;
everyone did as they saw fit.

马太福音 24:3~5

3 耶稣在橄榄山上坐着，门徒暗暗地来，说：“请告诉我们，什么时候有这些事？你降临和世界的末了有什么预兆呢？”

4 耶稣回答说：“你们要谨慎，免得有人迷惑你们。

5 因为将来有好些人冒我的名来，说：‘我是基督’，并且要迷惑许多人。

Matthew 24:3~5

3 As Jesus was sitting on the Mount of Olives, the disciples came to him privately. "Tell us," they said, "when will this happen, and what will be the sign of your coming and of the end of the age?"

4 Jesus answered: "Watch out that no one deceives you.

5 For many will come in my name, claiming, 'I am the Messiah,' and will deceive many.

马太福音 24:10~13

10 “那时，必有许多人跌倒，也要彼此陷害、彼此恨恶，

11 且有好些假先知起来，迷惑多人。

12 只因不法的事增多，许多人的爱心才渐渐冷淡了。

13 唯有忍耐到底的，必然得救。

Matthew 24:10~13

10 At that time many will turn
away from the faith and will
betray and hate each other,
11 and many false prophets will
appear and deceive many people.

12 Because of the increase of
wickedness, the love of most will
grow cold,

13 but the one who stands firm to
the end will be saved.

你在哪里？我必快来！

Where are you?

I am coming soon.

你预备好了吗？

Are you ready?

你要预备什么？

What do you need to prepare?

你如何预备呢？

How do you prepare yourself?

我为你祷告，
求神继续向你说话！

I pray for you.

We pray that God continues
to talk to you.

A close-up photograph of a hand cupping an ear, symbolizing listening or hearing. The background is a bright blue sky with light rays emanating from the top left corner.

上帝到底要说什么？

What does God want to say?

路城華人基督教會

Louisville Chinese Christian Church

4/19 Sunday 9:45am Online Service

<https://www.louisvilleccc.org>

Join Zoom Meeting

Meeting ID: 7750453072

Passcode: lccc